
 

VERSLAG 

Bestuursorgaan Vlaamse Gewichtheffers en Powerlifting Federatie 

 

Datum:     26/08/2024 

Tijdstip:     20u30 – 22u 

Locatie:     Online 

Rol Aanwezig Geëxcuseerd Afwezig 
Voorzitter Hugo De Grauwe (HD) 

  

Secretaris Bieke Vandenabeele 
(BV) 

  

Sporttechnisch coördinator 
gewichtheffen 

Tom Goegebuer (TG) 
  

Sporttechnisch coördinator 
powerlifting 

Kathleen Compagnie 
(KC) 

  

Ondervoorzitter gewichtheffen Glenn Van Thuyne (GV)  
 

Ondervoorzitter powerlifting Gaetan Impens (GI)  
 

 

Uitgenodigd / 

Aanwezige personeelsleden: / 

Verslaggever: B. Vandenabeele 

Vaste agendapunten 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag werd unaniem goedgekeurd 

2. Punten voor belangenvermenging 

Geen punten van belangenvermenging gemeld 

3. Nieuwe clubs 
a. CrossFit Zandhoven, als gewichthef club werd aanvaard 
b. Aanpassen namen clubs 

i. Foxtown Barbell → AP Coaching 
ii. Strongman Team Kempen → Weightroom 

iii. CrossFit WinWin →  WinWin Functional Fitness 

Deze aanpassingen warden genoteerd. Hun stamnummer blijft behouden. 

 

 

  



 

Variabele agendapunten 

1. Vastleggen datum AV verkiezingen nieuw bestuur (najaar 2024) 

De AV met verkiezingen voor het nieuw bestuur werd gepland op zaterdag 30 november 2024 om 
13u in het Sportverblijf (Zuiderlaan 14, 9000 Gent). 

→ Brand legt zaal vast in Sportverblijf en plaats deze datum op de website. 

→ Brand stuurt eind september de oproep voor de kanidaten voor de bestuurfuncties naar de 
leden + voorlopige agenda) 

2. Toekomstplannen en visie VGPF autonoom bestuur 

De secretaris meldt dat meerdere gewichthefclubs, die meer dan 75% van de 
wedstrijdleden in het gewichtheffen vertegenwoordigen, de wens hebben geuit om als 
een autonome federatie, zonder powerlifting, verder te gaan. Ook de drie bestuurders van 
het gewichtheffen (Tom G., Glenn V. en Bieke V.) ondersteunen dit voorstel. Zij zijn 
teleurgesteld in de vijandige en beschuldigende houding van de powerliftingclubs, die 
vooral duidelijk werd tijdens de Algemene Vergadering van 2023. Tijdens deze vergadering 
werden de jaarrekeningen niet goedgekeurd, ondanks dat er geen fouten waren 
aangegeven. Bovendien volgde er een chanterende e-mail van "Powerliftend 
Vlaanderen", die de spanningen tussen beide sporttakken verder vergrootte. 

De sporttakken, gewichtheffen en powerlifting, groeien steeds meer uit elkaar. Dit wordt 
verder versterkt door het onevenwicht in het aantal clubs per sporttak. Gewichthefclubs 
voelen zich daardoor regelmatig onder druk gezet tijdens de Algemene Vergadering. Het 
wederzijds vertrouwen is inmiddels volledig verdwenen, waardoor de gewichthefclubs nu 
hun eigen weg willen inslaan. 

De bestuurders hopen op een constructieve samenwerking in de resterende maanden 
van het jaar, zodat beide federaties als goede partners kunnen scheiden. De 
gewichthefleden zal de VGPF achterlaten met aanzienlijk meer reserves dan bij de 
oprichting als gesubsidieerde federatie. 

Hoewel de bestuurders van powerlifting het betreuren dat de gewichthefclubs hun eigen 
weg willen gaan, begrijpen zij de beslissing en erkennen zij de bestaande spanningen 
tussen beide sporttakken. 

Beleidsplannen en deadlines 

• Voor 10 september zal een beleidsplan basiswerking worden ingediend bij Sport 
Vlaanderen, enkel voor de powerliftingtak (dus niet voor gewichtheffen) → Brand 
volgt op 

• De gewichthefclubs kunnen indien ze dit wensen hun eigen beleidsplan indienen 
bij hun nieuwe federatie. 

• Het topsportbeleidsplan voor powerlifting moet eind oktober worden ingediend bij 
Sport Vlaanderen. De secretaris heeft hiervoor de handleiding doorgestuurd naar 
bestuurders Gaetan I. En Kathleen C. → Brand volgt op 



 

Er werd eveneens een meeting vastgelegd in de december 2024 tussen coach van 
het prestatieprogramma Powerlifting (Kristof D.) en de programmamanager van 
Sport Vlaanderen T. Pelsmaekers. 

 

→ Brand plaats op agenda volgende AV: Statuutswijziging verkiezingen (het bestuur van 
gewichtheffen valt weg; minimaal vijf bestuursleden zijn nodig voor een gesubsidieerde 
federatie). 

→ Brand plaats op agenda volgende AV:  Naamswijziging van de VGPF (mogelijk naar 
Powerlifting Vlaanderen of Vlaamse Powerlifting Federatie. Te bespreken op de volgende 
AV). 

3. Indienen beleidsplan 

Alle beleidsplannen moeten uiterlijk op 10 september 2024 worden ingediend, met 
uitzondering van het topsportbeleidsplan voor powerlifting, dat pas tegen eind oktober 
wordt verwacht. De beleidsplannen zijn opgesteld door Brand, in samenwerking met de 
secretaris. De link naar de beleidsplannen is door Brand gedeeld met de bestuurders. 

Het beleidsplan voor basiswerking is een minimumvereiste voor een gesubsidieerde 
federatie, terwijl de beleidsfocussen optioneel zijn. Zelfs indien de federatie niet wordt 
gesubsidieerd, kan het topsportprogramma, zoals het prestatieprogramma, alsnog 
worden verkregen. 

Brand heeft een reeks mogelijke beleidsfocussen voorgesteld voor indiening door de 
VGPF: 

• Beleidsfocus jeugd 
• Beleidsfocus kansengroepen 
• Beleidsfocus vluchtelingen 
• Beleidsfocus streetlifting 
• Beleidsfocus gezinsport 
• Beleidsfocus topsport 

Het topsportbeleidsplan zal zeker worden ingediend voor eind oktober, onder toezicht 
van Gaetan. → Brand dient dit in. 

De secretaris heeft de mogelijke beleidsfocussen besproken die nog ingediend kunnen 
worden door de VGPF. Er is besloten om de beleidsfocus "gezinsport" niet in te dienen, 
aangezien Sport Vlaanderen heeft aangegeven dat dit project weinig kans maakt op 
ondersteuning. 

Voor de beleidsfocus "kansengroepen" heeft bestuurslid Hugo D. het idee geopperd om 
een project voor ouderen in te dienen. Dit project zou gericht zijn op krachttraining 
(powerlifting) om spierversterking te bevorderen, wat kan bijdragen aan een 
comfortabeler leven voor senioren. →Brand zal dit verder uitwerken. 



 

Voor de beleidsfocussen "jeugd," "vluchtelingen," en "streetlifting" is nog geen definitieve 
beslissing genomen. →Gaetan neemt asap contact op met Brand om de mogelijkheden 
te bespreken. → Brand zal de beleidsfocussen verder uitwerken en deze vóór 10 
september indienen bij Sport Vlaanderen. 

De secretaris heeft de volgende opmerking bij het beleidsplan basiswerking: 

• Zolang de nieuwe naam van de federatie (bijv. Vlaamse Powerlifting Federatie) nog 
niet definitief is, is het raadzaam om in het beleidsplan te blijven spreken van de 
VGPF, zoals die bekend is bij Sport Vlaanderen. 

→ Brand zal deze opmerking van de secretaris aanpassen in het beleidsplan. 

 

4. Premies voor de finale van de interclubcompetitie 

De voorzitter bracht naar voren dat het clubgevoel onder de powerlifters de afgelopen 
jaren sterk is afgenomen. Steeds meer atleten kiezen ervoor om op externe locaties te 
trainen, al dan niet aangesloten bij de VGPF, in plaats van in hun eigen club. Ook was er 
vanuit Vlaanderen nauwelijks nog interesse voor de finale van de interclubcompetitie. 
Daarom stelde hij voor om vanaf volgend jaar een premie in te voeren voor de top drie 
Vlaamse clubs in de finale, bijvoorbeeld: 

• 1e plaats: €1.500 
• 2e plaats: €1.000 
• 3e plaats: €500 

De overige bestuursleden vonden dit een goed idee, maar stelden voor om dit eerst te 
bespreken met de sportcommissie powerlifting. 

5. Verzekering voor VGPF-atleten die op externe locaties trainen 

Voorzitter Hugo stelde de vraag of aangesloten atleten die niet in hun eigen club trainen, 
maar op externe locaties, ook verzekerd zijn. 
Tom G. gaf aan dat hij denkt dat atleten alleen verzekerd zijn als de training plaatsvindt 
binnen activiteiten die door de club of federatie worden georganiseerd. Als een atleet 
individueel traint zonder medeweten van de federatie of zijn club, vermoedt Tom dat deze 
niet verzekerd is. 

→Jord zal dit verder onderzoeken. 

6. Verzekering voor organisatoren van wedstrijden 

Er werd de vraag gesteld of er een verzekering is die schade dekt die tijdens een officiële 
wedstrijd wordt veroorzaakt. 
Tom G. verklaarde dat wedstrijdorganisatoren zelf een verzekering moeten afsluiten voor 
het organiseren van wedstrijden of andere evenementen. Dit stond vroeger (en mogelijk 



 

nog steeds) vermeld op de website. Hij suggereerde om na te vragen of er een 
mogelijkheid is voor de federatie om voor een aantal wedstrijden per jaar een 
evenementenverzekering af te sluiten. Dit zou dekking bieden voor alle wedstrijden die op 
de VGPF-kalender staan. 

Kathleen C. bracht een voorbeeld aan van klein materiaal dat beschadigd werd door 
iemand uit het publiek. Tom G. vermoedde dat dit gedekt zou moeten zijn door de 
familiale verzekering van de persoon die de schade veroorzaakte, maar in de praktijk 
betekent dit dat we eerst moeten weten wie uit het publiek de schade heeft veroorzaakt. 
Indien een atleet of coach die is aangesloten bij de VGPF schade aanricht, zou dit 
mogelijk gedekt kunnen zijn door de burgerlijke aansprakelijkheidsverzekering via Arena. 
Echter, hierover is Tom niet zeker. 

→Jord zal een offerte opvragen bij Arena voor een verzekering voor het organiseren van 
evenementen. 

→Jord zal controleren of de vereiste verzekering duidelijk op de website vermeld staat. 

→Jord zal nagaan of de burgerlijke aansprakelijkheid van een aangesloten lid ook schade 
dekt. 

 

7. Tuchtmaatregelen 

Kathleen C. vroeg of de technische commissie autonoom kan beslissen over het 
opleggen van sancties, of dat dergelijke beslissingen altijd via het bestuur moeten lopen. 
Ze verduidelijkte dit aan de hand van voorbeelden van kleinere problemen die soms 
voorkomen tijdens powerliftingwedstrijden, zoals agressief gedrag van deelnemers die 
hun emoties niet onder controle hebben. 

Deze incidenten worden altijd genoteerd, maar Kathleen vroeg zich af of de 
sportcommissie dergelijke atleten bijvoorbeeld tijdelijk kan schorsen. De bestuurders 
stelden voor om in dergelijke gevallen eerst een officiële waarschuwing per e-mail naar 
de betreffende atleet te sturen, waarin duidelijk wordt gemaakt dat dergelijk gedrag 
onacceptabel is. Daarbij wordt aangegeven dat bij herhaling van dergelijk gedrag een 
schorsing kan volgen. Bij ernstigere of urgente gevallen kan de tuchtcommissie worden 
geraadpleegd voor advies. 

8. Vaste locatie voor powerlifting 

De sportcommissie powerlifting onderzoekt de mogelijkheid voor een centrale en vaste 
locatie voor het opslaan van materiaal, het organiseren van wedstrijden, teamtrainingen 
en kleinere internationale competities. Kathleen C. vroeg of de sportcommissie 
zelfstandig een huurovereenkomst kan afsluiten voor een dergelijke locatie, of dat dit via 
het bestuur moet verlopen. Glenn V. gaf aan dat dergelijke overeenkomsten door het 
bestuur ondertekend moeten worden. 



 

Het bestuur steunde het idee van het zoeken naar een vaste locatie. 

→ Kathleen zal verder zoeken naar een geschikte locatie. 

9. Kosten voor internationale powerliftingcompetities 

Kathleen C. vroeg naar de beslissing die werd genomen tijdens de laatste nationale 
vergadering over de €100 administratieve kosten voor deelname aan internationale 
powerliftingwedstrijden. De secretaris gaf aan dat ze dacht dat dit ongewijzigd was 
gebleven, hoewel ze het verslag van die vergadering nog niet had ontvangen. Gaetan 
bevestigde dat de administratieve kost van €100 nog steeds wordt aangerekend en dus 
ongewijzigd blijft. 

10. Selectiecriteria kleine internationale wedstrijden 

Kathleen C. meldde dat de sportcommissie powerlifting de selectiecriteria voor 
deelname aan de Benelux Cup (georganiseerd in België) en het West-Europees 
kampioenschap graag wil versoepelen. Momenteel zijn twee deelnames vereist, maar de 
commissie stelt voor om dit te verlagen naar één deelname, gezien het laagdrempelige 
karakter van deze internationale wedstrijden. Dit zou het mogelijk maken om een sterker 
team af te vaardigen. 

Tom G. stelde voor om dit verzoek via e-mail aan het nationaal bestuur (KBGV) te richten 
vanwege de urgentie. 

→Kathleen stuurt een e-mail naar het nationaal bestuur met het verzoek om de 
selectiecriteria te versoepelen. 

 


